

Date: 21/07/2022 Circular No.: DCSD/2022/16

التاريخ: 2022/07/21 تعميم رقم: DCSD/2022/16

## **Subject: Investors Information Update**

الموضوع: تحديث بيانات المستثمرين

In compliance with applicable laws and regulations in the UAE including but not limited to Anti- Money Laundering And Combating The Financing Of Terrorism And Illegal Organizations, Data Protection and tax reporting, all Trading Members are required to provide the following information promptly to Dubai CSD as per the attached forms:

امتثالا للقوانين واللوائح المعمول بها في دولة الإمارات العربية المتحدة، بما في ذلك على سبيل المثالُ لا الحصر مكافحة غسل الأموال ومكافحة تمويل الإرهاب والمنظمات غير المشروعة، حماية البيانات والإبلاغ الضربي ، يتعين على جميع أعضاء التداول تقديم المعلومات التالية على الفور إلى دبي للإيداع حسب النماذج المرفقة:

- Emirates ID Number. 1.
- 2. Mobile Number with country code.
- 4. Email.
- Tax Identification Number (FATCA/CRS)

.2022

رقم الهوية الإماراتية.
رقم الهاتف المتحرك مع رمز الدولة.
البريد الالكتروني.
رقم التعريف الضريبي (FATCA / CRS).

All Trading Members shall send Investors' information as requested to investorsaffairs@dubaicsd.ae, no later than August 5, 2022.

The Trading Members should continuously notify Dubai CSD of any changes to the above-mentioned information

no later than 30 days from the date of the change.

على أعضاء التداول إخطار دبي للإيداع باستمرار بأي تغييرات تطرأ على المعلومات المذكورة أعلاه في موعد لا يتجاوز 30 يومًا من تاريخ

يجب على أعضاء التداول إرسال بيانات المستثمرين المطلوبة إلى

investorsaffairs@dubaicsd.ae في موعد أقصاه 5 أغسطس،

Failure to comply with the requirement set out in this Circular and with any applicable rules on this matter will be reported to SCA for appropriate action in addition to the necessary action taken by Dubai CSD.

في حالة عدم الامتثال للمتطلبات المنصوص عليها في هذا التعميم وأي قواعد معمول بها بهذا الشأن سيتم إبلاغ هيئة الأوراق المالية والسلع لاتخاذ الإجراء المناسب بالإضافة إلى الإجراءات اللازمة التي تتخذها دبي للإيداع.

Should you have any clarification related to this circular, please contact through email: investorsaffairs@dubaicsd.ae

في حالة وجود أي استفسارات بشأن هذا التعميم، يمكنكم الاتصال بنا من خلال البريد الإلكتروني: investorsaffairs@dubaicsd.ae

Sincerely;

Haneen Al Hammadi **General Manager Dubai CSD LLC** 

Luncelle 1

dubaicsd.ae ة تابعة لسوق دبى المالي ش.م.ع.